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«ΕΞΕΤΑΣΤΙΚΗ ΤΟΥ ΕΛΕΥΘΕΡΟΥ» ΓΙΑ ΤΗΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑ ΑΠΟ ΤΟ 1981 ΜΕΧΡΙ ΣΗΜΕΡΑ

Τ ε λ ε σ ίγ ρ α φ ο
Μ. Μπαρνιέ
στην κυβέρνηση

Παρουσιάσθηκε μια εμπλο
κή τις παραμονές των συζη
τήσεων που γίνονταν προ- 
κειμένου να ενεργοποιηθεί 
και να αρχίσει η εκταμίευσή 
του. Στις 6 Ιουλίου 2000 ο 
αρμόδιος επίτροπος Μισέλ 
Μπαρνιέ δήλωσε ότι «η 
εκταμίευσή των κονδυλίων 
του "πακέτου Σαντέρ" προς 
την Ελλάδα θα αρχίσει μόνο 
αν διασφαλισθεί η σωστή 
διαχείρισή τους»!

ΜΕΡΟΣ 159ον

Α λλά πέρα 
από τους 
_  πανηγυρι

σμούς της κυβέρ
νησης για την 
ένταξη στην ΟΝΕ 
και την έξαρση 
της σπατάλης 
στον κρατικό 
προϋπολογισμό, 
υπήρχε μείζον ζήτη
μα με το περίφημο 
«πακέτο Σαντέρ» ή 
το Γ  Κοινοτικό 
Πλαίσιο Στή
ριξης.

Επρόκειτο για όρο που εί
χε θέσει προς την κυβέρνηση 
Σημίτη η Ευρωπαϊκή Επιτροπή, 
αλλά δεν είχε ανακοινωθεί 
επίσημα. Ωστόσο, έγινε γνω

στός από την απάντηση που 
έδωσε ο τότε αρμόδιος 

επίτροπος Μισέλ 
Μπαρνιέ σε σχετι
κή ερώτηση του 
ευρωβουλευτή 
της Ν.Δ. Κωστή 
Χατζηδάκη. Ο κ. 
Μπαρνιέ στην 
απάντησή του 
υπογράμμισε 

ότι η Κομι-

• Μόνο αν διασφαλισθεί η σωστή 
διαχείριση, θα δοθούν τα κονδύ
λια του Γ' ΚΠΣ είχε προειδοποιή
σει ο αρμόδιος επίτροπος 
Μισέλ Μπαρνιέ (φωτό)

• Πώς κατανεμήθηκαν τα ποσά του 
Κοινοτικού Πλαισίου Στήριξης

• Σεβαστείτε τον νέο κανονισμό 
λειτουργίας των ταμείων

Του
ΣΤΕΦ. Β. ΑΝΑΓΝΩΣΤΟΥ
αι^ΓοετοιιΘεΙεί teros.gr

σιόν επισήμανε στην ελληνική 
κυβέρνηση ότι δεν πρόκειται 
να αρχίσει η εκταμίευσή των 
κονδυλίων του τρίτου Κοινοτι
κού Πλαισίου Στήριξης, αν δεν 
δημιουργηθούν πρώτα οι απα
ραίτητες «αρχές διαχείρισης» 
των προγραμμάτων. 0 κ. 
Μπαρνιέ, που ήταν αρμόδιος 
επίτροπος για τα Διαρθρωτικά 
Ταμεία της Ευρωπαϊκής Ενω
σης, δήλωσε ο ευρωβουλετής 
της Ν.Δ. Κωστής Χατζηδάκης 
ότι «ξεκαθάρισε με τον πλέον 
επίσημο τρόπο ότι έχει απαιτή
σει από την ελληνική κυβέρ
νηση να σεβασθεί τον νέο κα
νονισμό λειτουργίας των 
ταμείων δημιουργώντας τις 
«αρχές διαχείρισης» και υπο- 
σχέθηκε να μεταβεί στην Ελ
λάδα το φθινόπωρο για να 
επαληθεύσει προσωπικά τη 
σωστή εφαρμογή του.

Τι είχε δηλώσει ο Μπαρνιέ
για τα κοινοτικά κονδύλια

Ειδικότερα ο κ. Μπαρνιέ, 
αναπτύσσοντας την απάντη
σή του στην ερώτηση του κ. 
Χατζηδάκη στο Ευρωκοινο
βούλιο, είπε: «Δεν χρειάζεται 
να μαντέψουμε τίποτα εδώ. 
Από τη μία περίοδο στην άλλη 
πρέπει να παίρνουμε μαθήμα
τα, να δούμε τι πρόοδοι πρέ
πει να γίνουν, τι λάθη πρέπει 
να διορθωθούν και αν δούμε 
πώς εφαρμόσθηκε το δεύτε
ρο ΚΠΣ στην Ελλάδα, φαντά
ζομαι ότι και από εκεί μπο
ρούμε να πάρουμε πολλά μα
θήματα». Μάλιστα, ο κ. Μπαρ
νιέ είχε προσθέσει και τα ακό
λουθα:

«θα παρακολουθήσουμε, 
μέσα στο πλαίσιο των δικαιο
δοσιών μας βεβαίως, από πο
λύ κοντά τις εξελίξεις εφαρμο
γής του τρίτου Κοινοτικού 
Πλαισίου Στήριξης και αν 
χρειασθεί δεν θα διστάσω να 
αναλάβω τις ευθύνες μου για 
να διαπιστώσω κατά πόσο θα 
υπάρχει καλύτερη διαχείριση 
πέρα από εκείνα που έγιναν

στο παρελθόν», υπογραμμίζο
ντας ότι η Επιτροπή θα επιμέ
νει στην εφαρμογή «όλων των 
αρχών στην πράξη πριν χορη
γηθούν τα κονδύλια από την 
Ευρωπαϊκή Ένωση γιά τη νέα 
προγραμματική περίοδο».

Στο τέλος Ιουλίου, όταν 
πλέον είχε οριστικοποιηθεί το 
θέμα του Γ  Κοινοτικού Πλαι
σίου Στήριξης ή πακέτου Σα
ντέρ, που αφορούσε στην πε
ρίοδο 2000-2006, ο τότε 
υπουργός Εθνικής Οικονομίας 
και Οικονομικών Γιάννος Πα- 
παντωνίου παρουσίασε τους 
τομείς στους οποίους θα διετί- 
θεντο τα 17,5 τρισ. δρχ. του 
νέου Κοινοτικού Πλαισίου Στή
ριξης.

πώς είχαν κατανεμηθεί
τα κονδύλια του Γ' ΚΠΣ

Συγκεκριμένα:
• Από το σύνολο των πό

ρων αυτών, είπε ο κ. Παπα- 
ντωνίου, τα 13,6 τρισ. είναι 
δημόσια δαπάνη, ήτοι κοινοτι
κές εισροές και εθνική συμ
μετοχή, και τα 4 τρισ. ιδιωτική 
δαπάνη, ενώ το 80%, ήτοι 14 
τρισ. δρχ. περίπου, θα δαπα- 
νηθεί στις περιφέρειες της χώ
ρας. 0 κ. Παπαντωνίου διευ
κρίνισε ότι τα ποσά που προο
ρίζονταν για την περιφέρεια 
κατά την περίοδο 2000-2006 
ήταν αυξημένα σε σχέση με 
τα κονδύλια του «πακέτου 
Ντελόρ» κατά 63%, ενώ είπε 
ότι με την πραγματοποίηση 
των δαπανών αυτών προβλέ- 
πεται να υπάρξει καθαρή αύ
ξηση των νέων θέσεων εργα
σίας κατά 150.000 νέες θέσεις 
εργασίας! 0 κ. Παπαντωνίου 
είπε ότι με τα ποσά του Γ  ΚΠΣ 
θα δημιουργηθούν 300.000 
νέες θέσεις εργασίας, αλλά 
πρόσθεσε ότι η καθαρή βάση, 
η αύξηση της απασχόλησης 
θα είναι πάνω από 150.000 
νέες θέσεις εργασίας, αν 
αφαιρεθούν αυτοί που μετακι
νούνται ή κινούνται στον ερ
γασιακό χώρο. Άρα, είχε προ-

σθέσει ο κ. Παπαντωνίου, «η 
ακαθάριστη αύξηση είναι 
300.000 και η καθαρή αύξηση 
θα είναι της τάξης τουλάχι
στον 150.000 νέων θέσεων 
εργασίας».

Ειδικότερα σε ό,τι αφορά 
στις μεγάλες κατανομές ανα
κοινώθηκε ότι θα διετίθεντο 
τα ακόλουθα ποσά:

• Ποσό 5,3 τρισ. δρχ. για 
αυτοκινητόδρομους, τις πύλες 
εισόδου (κυρίως τα λιμάνια), 
το σιδηροδρομικό δίκτυο και 
γενικότερα στην υποδομή με
ταφορών στην ελληνική επι
κράτεια. Με τα έργα αυτά, εί
χε αναφέρει τότε ο κ. Παπα
ντωνίου, «θα υπάρξει μεγάλη 
ενίσχυση της ανταγωνιστικό
τητας και τα προϊόντα μας θα 
διακινούνται πιο γρήγορα και 
αποτελεσματικά σε σχέση με 
το παρελθόν».

• Ποσό 3,7 τρισ. δρχ. σε 
ολοκληρωμένα προγράμματα 
ανάπτυξης της υπαίθρου, τα 
προγράμματα κατάρτισης και 
την προώθηση της εκπαιδευτι
κής μεταρρύθμισης, ώστε να 
υπάρξει εξοικίωση με τις νέες 
τεχνολογίες.

• Ποσό 2,3 τρισ. δρχ. για 
την ανάπτυξη, ώστε να ενδυ
ναμωθεί η ελληνική επιχείρη
ση για να ανταγωνισθεί αποτε
λεσματικά τις διεθνείς αγορές.

• Ποσό 1,5 τρισ. δρχ. για 
την κατάρτιση, την απασχόλη
ση και τον περιορισμό του κοι
νωνικού αποκλεισμού με την 
αναβάθμιση του εργατικού δυ
ναμικού και προσαρμογή του 
στα νέα δεδομένα της οικονο
μίας και τη νέα τεχνολογία.

• Ποσό 1,3 τρισ. θα δοθεί 
στον τομέα της γεωργίας και 
τις παραγωγικές υποδομές, 
ώστε να ενισχυθεί η ανταγωνι
στικότητα. Έτσι, πρόσθεσε, ο 
μεγάλος κερδισμένος θα είναι 
η γεωργία.

• Ποσό 1,3 τρισ. θα διετί- 
θετο στον τομέα της ποιότη
τας ζωής. Με το ποσό αυτό 
προοριζόταν να χρηματοδοτη
θούν ο τομέας της υγείας με 
ενίσχυση της ποιότητας των 
παρεχόμενων υπηρεσιών, την 
πρόνοια και την ανάδειξη της 
πολιτιστικής κληρονομιάς.

• Ποσό ύψους 1 τρισ. προ
ορίζονταν για την κοινωνία της 
πληροφορίας, ώστε στο τέλος 
της περιόδου (δηλαδη το 
2006) η Ελλάδα να βρίσκεται 
στην πρωτοπορία της χρήσης 
της πληροφορικής και της 
αξιοποίησης της νέας τεχνο
λογίας.

• Τέλος υπήρχε και ένα πο
σό 2 τρισ. δρχ. πέρα από το Γ  
ΚΠΣ από το Ταμείο Συνοχής για 
Κοινοτικές Πρωτοβουλίες, 
όπως το URBAN γιά τον αστι
κό χώρο, το INTERRREG για τη 
διασυνοριακή συνεργασία, το 
LEADER για τους αγρότες και 
το EQUAL για την απασχόληση 
και τις ίσες ευκαιρίες.

ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ


